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Retsudvalget

Til:

Dato:

Justitsministeren

13. oktober 2008

Udvalget udbeder sig ministerens besvarelse af følgende spørgsmål:

REU alm. del

Spørgsmål 29

I forlængelse af åbent samråd den 9. oktober 2008 om bandekriminalitet 

(samrådsspørgsmål C-F) bedes ministeren tilkendegive, om ikke ministeren 

mener, jf. at den tidligere justitsminister var meget tilfreds med sidste aktion, 

at frit lejde kunne være en god idé i forhold til at begrænse den samlede 

mængde våben i Danmark og for at forhindre, at de havner i banders 

hænder?

Der henvises til justitsministerens pressemeddelelse af 23. marts 2004.

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra Karina Lorentzen (SF).

Svaret bedes sendt elektronisk til spørgeren på Karina.Lorentzen@ft.dk og til 

udvalg@ft.dk.

På udvalgets vegne

Peter Skaarup

formand
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